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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Csák János, kultúráért és innovációért felelős 
miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Általánosnak tekinthető-e, hogy a külföldi befektetők 
hazai munkaerővel képzelik el a gyártási tevékenységüket?" 

       



Tisztelt Miniszter Úr! 

A napokban a 
szakképzésben 
folyamatokkal. 

BMW debreceni gyárában átadták az új oktatási, képzési központot, ahol a 
tanulók megismerkedhetnek a legmodernebb teclmológiákkal, gyártási 

A cég vezetése egyértelművé tette, hogy a szakképzési, felnőttképzési, felsőoktatási és innovációs 
szakterületek együttműködése hozzájárult a BMW debreceni beruházásának megvalósításához. Ezen 
szakterületek egy minisztérium általi irányítása és szakmai felügyelete megkönnyíti az egymásra 
épülő képzések és fejlesztések összehangolását. 

A BMW képzési központja mindenki számára világossá tette, hogy a szükséges munkaerőt 
magyarországi munkavállalókkal kívánja biztosítani. Ugyanígy nyilatkoztak a Debrecenbe beruházó 
további nagyvállalatok is, köztük kínai és koreai cégek, akik együttműködési megállapodásokat 
kötnek a szakképzési centrummal, valamint az egyetemmel. 

Tisztelt Miniszter Úr! 

Egyetért-e azzal, hogy a hazai munkavállalók és tanulók legmodernebb technológiákkal való 
megismertetése az egyik leggyorsabban megtérülő innováció, azaz a képzéseknek minél 
gyakorlatorientáltabb átalakítását ösztönzi-e a tárca? 

Általánosnak tekinthető az, ami Debrecenbe történik, hogy a befektetők hazai munkaerővel képzelik 
el a gyártási tevékenységüket? 

Végül pedig egyetért-e azzal, hogy a szakképzés, a felnőttképzés, a felsőoktatás és az innováció 
összehangolt irányítása fontos tényezője a vállalatok megtelepedésének, érdemesnek tartja-e ennek 
további erősítését a jövőben? 
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